

# Protokoll Månadsmöte



Plats: Lars Kristoffers väg 7 Genarp

Datum: 2023-05-11

Tid: 19.00

Närvarande: Kent Petersson, Lina Jönsson, Stig Andersson, Kent Nilsson, Elin Lundgren, Mats Hultén, Kim Nedergaard samt ett flertal besökare förutom styrelsemedlemmar.

Ordförande: Kent Petersson (KP)

Sekreterare: Lina Jönsson (LJ)

## 1. Information från Stadsbyggnadskontoret (Charlotte Hägg Reader)

Lunds kommun arbetar med att ta fram en ny översiktsplan med ett perspektiv fram till år 2050. Den 24 maj anordnas ett möte inbjudna deltagare mellan 17:30 - 20:00. På mötet kommer det redovisas återkoppling på Fokus Genarp, planprogrammet, övriga planer och projekt på gång i Genarp.

Charlotte redovisar teman för rundabordsamtal.

### **Bebyggelseutveckling 2050 - Bostäder och Centrumutveckling**

- Byalaget och närvarande tycker att diskussionsunderlaget är bra.
- Behov av att diskutera kommunal service så som äldreboende, skolverksamhet etc.

### **Kommunikation och infrastruktur**

- Byalaget och närvarande tycker att diskussionsunderlaget är bra.
- Behov av att diskutera parkering i byn, till boende och service under helg/ vardag

### **Genarps som besöksmål: Kultur, fritid, natur + företagande och turism**

- Byalaget och närvarande tycker att diskussionsunderlaget är bra.

## 2. Medlemsregister

- A. Register för nyinflyttade

### 3. Uppföljning av aktivitetsplan

Ansvarig	Uppgift	Utfall
Kent P och Kent N	Fråga om plats och montage av skyltar på byn	

4. Bevakning och återkoppling av kommunens nämnder gällande Genarp.  
Kommunfullmäktige: *Beslut om planeringsstrategi där det tydligt framgår att man ska ta fram en fördjupad översiktsplan inom ramen för översiktsplanen för Genarp.*  
Byggnadsnämnden: *Beslut om planeringsstrategi där det tydligt framgår att man ska ta fram en fördjupad översiktsplan inom ramen för översiktsplanen för Genarp.*

### 5. Genarpsfestivalen

Ylva Cole och Lena Wetterskog Sjöstedt deltar från arbetsgruppen Tillsammans för Genarp då man har fått finansiering för att skapa integrerande aktiviteter. Ett förslag som lyfts är att anordna utländsk musik på scen innan Hasse och Monica. Byalaget instämmer att detta är en god idé. Arbetsgruppen Tillsammans för Genarp kommer marknadsföra sig själva under Genarpsfestivalen för att under hösten skapa en arbetsgrupp för sociala event under hösten.

Tillsammans för Genarp: Marknadsföra sig själva, skapa en grupp för sociala event för hösten.

Botildenborg bjuds in till Genarpsfestivalen för att servera mat.

Den 8 juni är nästa möte och då ska allt på aktivitetslistan vara klart.

Det kommer behöva ett extra möte i augusti inför eventet.

Ansvarig	Uppgift	Utfall
Elin Lundgren	Markus ska kolla med GIF om bord och bänkar, 4 bord och 12 bänkar	Utfört
Mats Hultén	Runda 12 småbord och 4 bänkar att hyra	Utfört
Kent Petersson	Tunnor för pant	Utfört

Lina Jönsson	Skylt för pant på tunnor	Utfört
Lina Jönsson	Hoppborg - kalasborgen	
Elin Lundgren	Vaktschema hoppborg, 2 per	
Kent Petersson	Tillstånd kommunen	
Kent Petersson	Tillstånd polisen	
Elin Lundgren	Dekoration + regelverk	
Lina Jönsson	Söka bidrag för eventet hos Sparbanksstiftelsen 1 - 31 mars	Utfört
Kent Petersson	Container Carl F	Utfört
Lina Jönsson	Affisch	Utfört
Kent Petersson	Arbetschema	

#### 6. Återkoppla till arbetsgrupper

*Finns arbetsgrupperna gällande gång- och cykelvägar samt busstrafik kvar? Finns inte kvar. Byalaget driver frågan vidare.*

#### 7. Hemsidan

*Förslag att köpa in en ny hemsida. Lina Jönssons syster Josefin Jönsson har möjlighet att skapa en hemsida åt Genarps byalag. 15 000 inkl moms för en ny hemsidan. Lina ber Josefin att återkomma med förslag.*

#### 8. Informationsbrev till fastighetsägare Hotellet

*Förslag att skicka ut ett informationsbrev till fastighetsägarna till Hotellet. Lina Jönsson tar med ett utkast nästa möte.*

#### 9. Övrigt

Möte på **Genarp för unga** på måndag. Kent N kan inte delta på nästkommande möte. Byalaget anser att man inte kan tillföra så mycket som idrottsföreningar etc men stöttar gärna upp vid behov.

**Asfaltering på ombyggnaden av gatorna**, vad händer? Enligt nyhetsbrev ska detta ske i slutet av sommaren.

**Loppis i byn.** Elin Lundgren har försökt anordna en loppis men svårt att anordna med tanke på tillstånd osv. Kent Nilsson kollar upp om det går att anordna på verksamhetsområdet då privat mark underlättar. Förslag en lördag i september.

Kent Petersson har tagit upp frågan om **Fri ström i Fjärilsparken**. Permanent anläggning har visat sig vara kostsam. Varje enskild ska söka tillstånd hos Kraftringen. 5000 kr per tillstånd och därefter betala elkostanden. Ansökan ska ske 2 månader innan eventet.

29 augusti ska byalaget träffa **LKF**. 13:00 i Lund. Lina Jönsson kollar om hon kan. Stig Andersson deltar. Lars Wide reserv.

Kent Petersson lyfter idén om att privatpersoner, föreningar m.fl. skulle kunna gå ihop och köpa Träffpunkten för att kunna ordna evenemang/event. Idag tillåts endast 8 personer i Träffpunkten på grund av ventilation och utrymningsbegränsningar. Lena Wetterskog Sjöstedt tipsar om [www.rostanga.nu](http://www.rostanga.nu) - levande by!

10. Nästa möte  
8 juni kl 19:00